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JORNADA DE REFLEXIÓ A SANTS-MONTJUÏC PER LA INDEPENDÈNCIA 
DISSABTE 13 D’ABRIL DE 2024 – SALA D’ACTES DE COTXERES DE SANTS 

ASSISTÈNCIA 32 PERSONES 

PRINCIPALS IDEES FORÇA RECOLLIDES A CADA BLOC TEMÀTIC 

 

A) Valoració de la consulta sobre la Llista Cívica (LC) 

Anàlisi del resultat de la consulta i la polarització de la campanya. Com repercutirà el resultat en el 

futur de l’ANC? La Llista Cívica pot tenir encara un cert recorregut, lligada a l’Assemblea o no?  

Hi han hagut 10 intervencions, les aportacions han sigut les següents: 

Es considera que ara mateix és millor no tornar a parlar de la LC, el resultat negatiu no s’esperava 

tenint en compte que la LC portava 2 anys en el Full de Ruta.  

També es constata que hi ha hagut molta gent que ha treballat en contra i que el Secretariat 

Nacional no l’hi ha donat el tractament que corresponia per afavorir plenament el debat.  

El factor de la tornada de Puigdemont ha perjudicat el resultat de la votació de la LC, ja que en 

oferir una nova opció electoral al voltant de la seva restitució com a president legítim, ha afavorit 

que aquesta opció ja es consideri suficient i que, per tant, no calgui cercar altres alternatives. 

No es descarta que, en funció del resultat de les eleccions al Parlament, l’opció de la LC es pugui 

tornar a plantejar si es compta amb la implicació de l’Assemblea. 

Igualment es remarca el retorn de Puigdemont com a positiu en el sentit de restituir la legitimitat 

perduda per l’ aplicació del 155.  

Es valora que en general s’ha fet una bona feina a favor de la LC, que s’ha donat una bona 

imatge, amb gent preparada i amb un treball seriós,  i que ha servit per sacsejar l’entorn 

independentista i per fer sortir altres alternatives.  

Es destaca que la LC també pretenia uns altres objectius: afavorir regeneració política i revitalitzar 

la força de l’electorat. La LC anava més enllà del sistema de partits actuals. 

Alguna opinió ha posat en dubte el possible èxit de la LC en el cas de si hagués pogut participar 

en la campanya electoral perquè no veia una bona estratègia al darrere ben definida. 

Es considera imprescindible aconseguir una nova llei electoral, que no afavoreixi l’ estructura 

vertical dels partits amb una regeneració democràtica, i acabar amb els vots captius 

independentistes.   
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B) Orientació del treball futur de l’Assemblea Territorial de Sants-Montjuïc 

Com valorem la nostra actuació com a AT en els darrers temps? Quins objectius prioritaris 

hauríem de plantejar-nos en les circumstàncies actuals? Quines activitats o campanyes hauríem 

de posar en marxa? 

Hi ha hagut 16 intervencions, amb les següents propostes: 

Valoracions: 

- Hi ha hagut diversos agraïments per la feina feta per l’equip de coordinació. 

- La mobilització al carrer sense institucions al darrere pot ser inútil, hem de tenir en compte la 

realitat dels partits. Es confia en Puigdemont pel tema del referèndum pactat? 

- Es comenta la necessitat d’aclarir quins són els nostres objectius, que es poden centrar en: 

contestar la repressió, la lluita per la llengua i la lluita per la independència. Aquesta última 

mitjançant sobirania fiscal, consum i denúncia política dels acords del nostres polítics que 

afavoreixen l’Estat espanyol. 

- Tornar als orígens, promoure un discurs propi aliè als partits i pensar propostes en aquesta 

línia.  

- Caldria fer un seguiment del treball de retorn de Puigdemont, per veure si podem aprofitar 

alguna cosa. 

- Es remarca la necessitat, que com a individus, valorem la necessitat de desconnectar-nos de 

les empreses de l’IBEX-35.  I també es tingui clar que cal aconseguir la sobirania econòmica, 

perquè no pugui estar a l’abast de l’Estat espanyol. 

- Començar de nou, amb un camí clarament de confrontació i amb accions puntuals i molt 

visuals. 

- Convé implicar els joves a la nostra lluita, no donar per descomptat que ens els trobarem quan 

farà falta i/o en accions concretes. 

- Cal estar atents a la realitat sociopolítica del moment i aprofitar les ocasions per mobilitzar-nos 

(hi ha nous exiliats i no s’ha fet res).  

- Cal dissenyar les possibles accions en dos nivells, com a pròpies de territorial i en suport a 

altres lluites tant de barri com més generals. També cal fer el disseny en dos fronts: l’exterior 

contra l’Estat espanyol i l’interior contra els qui ocupen les nostres institucions. 

- L’únic canvi positiu d’aquests darrers anys és que ha crescut el número d’ independentistes 

però es constata que el Govern no treballa per la independència. Cal intentar pressionar les 

bases dels partits per provocar un canvi en les seves cúpules i canviar aquest rumb, posar en 

evidència les contradiccions dels partits. 

- Cal respondre a tota mena de repressió i abusos que es produeixin i posar-los en evidència. 

Objectius:  

- Que a les assemblees ordinàries hi hagi més votacions per decidir.  

- Preparar noves manifestacions amb pancartes tot denunciant les mancances com a 

conseqüència de l’espoli a què ens sotmet l’Estat espanyol. 

- Potenciar la coordinació i el treball amb les entitats que defensen la llengua facilitant-los suport 

logístic, econòmic i de voluntariat. 

- Pensant especialment en els joves perquè es vinculin amb el procés, defensar i tornar a 

explicar els avantatges de la independència. 

Accions, campanyes, estratègies: 

- Proposta per promoure que les botigues dels barris disposin de retolació en català oferint-los 

rètols pels diferents productes que venen (es podrien portar cartells a les fruiteries per a cada 

producte. La CAL ho va fer un cop i va tenir èxit). 
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- Afegir-nos a altres lluites i reivindicacions importants que fan país, com el suport a la pagesia, 

als represaliats, etc., però prioritzant sempre el nostre objectiu, la independència. 

Com a barri es mencionen el suport donat a les lluites contra la localització del tanatori de 

Sants, les concentracions per aconseguir l’ascensor al metro a la plaça de Sants i el suport al 

manteniment del Refugi 309 a la plaça de Bonet i Muixí. 

Afegir-nos també a propostes que vinguin d’altres territorials, com la de Gent Gran (Renfe), i a 

campanyes a favor del consum estratègic, la sostenibilitat, etc. 

- Tornar al carrer per fer-nos més visibles. 

 

 

C) Eleccions al Secretariat Nacional de l’Assemblea. Futures eleccions a l’AT de SMxI 

 

Eleccions al SN:  

Com creieu que es desenvoluparan amb la polarització existent? En quins aspectes dels candidats 

ens hauríem de fixar per votar-los o no?  

 

- Polarització provocada entre les dues opcions de la LC que han tensionat la situació. Els 

partidaris del NO estan fent campanya per entrar al SN, i hi ha el perill que l’ANC quedi en 

poder de sectors que la vulguin utilitzar només com a eina de mobilització per afavorir a partits 

polítics. 

- Què podem tenir en compte per votar els candidats:  

· La seva possible vinculació a partits polítics,  

· A través de la web que s’habilitarà, es podem fer preguntes concretes com ara:   

 - Si han estat a favor o en contra de la LC 

 - El nombre d’hores de treball que volen dedicar al SN 

 - Si tindran en compte els dos fronts de lluita, l’interior i l’exterior  

 - Si mai aniran en contra dels ocupants de les nostres institucions  

 

Eleccions a SMxI:  

Com ho fem perquè nova gent s’incorpori a l’equip de coordinació? Què passa si algunes 

persones que hi són des de fa temps creuen que ja en tenen prou i pleguen?  

 

-  Les eleccions a l’equip de coordinació es faran l’octubre d’enguany.  Això permetrà veure com 

s’han desenvolupat les eleccions al SN, quina línia està agafant l’equip escollit. 

-  Haurem de replantejar els objectius de la nostra territorial. 

-  Fer difusió de les eleccions explicant com s’organitza l’equip, la feina feta i, preveient baixes a 

l’equip actual,  promovent la participació. 
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D) Eleccions al Parlament 

Quin panorama d’opcions tenim cara a les eleccions al Parlament? Perills i oportunitats depenent 

del resultat. Quin tipus de campanya podem fer personalment i com a AT? 

 

Es comenta que la nova candidatura, Alhora, en ser nova no ha defraudat ningú, però cal esperar 

per veure com van desenvolupant les seves propostes.  

Cap partit ha presentat cap moció de confiança a Aragonés a pesar que han passat els dos anys 

que s’havien donat de marge per veure resultats. 

Sobre la candidatura de Puigdemont, té a favor el fet de ser el “principal” enemic de l’Estat 

espanyol perquè fa posar nerviosos els polítics, i en contra té la gent del seu propi partit. 

En aquestes eleccions es veu ERC com el principal enemic, que no deixa avançar cap a la 

independència. 

 


